
     
  

   RÅNÄS 4H   PROTOKOLL  

   Mathildahallen  

   Albert Engströms gata 1 A  

   761 46 Norrtälje  

   Organisationsnummer: 814400–5777  

   

Protokoll fört vid Årsmöte 16 februari 2022 kl. 18.30 övre plan i Mathildahallen.  

 

Närvarande: Börje Andersson, Anna Blomsten, Anna Karlsson, Marcus Lundstedt, Jonas Sjöblom, Annica 

Johansson. Anders Erlandsson, Christina Erlandsson 

1.Årsmötet öppnas                                                                                                                                           

Börje hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

2. Fastställande av röstlängd                                                                                                                                 

Närvarande medlemmar undertecknar närvarolistan som utgör röstlängd för mötet, bilaga 1.   

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet                                                                                                      

Börje Andersson ordförande och Anna Karlsson sekreterare 

4. Val av protokollsjusterare tillika rösträknare                                                                                        

Marcus Lundstedt och Anders Erlandsson  

5. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt                                                                                                  

Kallelse till årsmötet har skett den 19 januari på laget.se. Handlingarna inför mötet lades ut 1 vecka innan 

mötet. Årsmötet förklarar mötet rätt utlyst.   

6. Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor.                                                              

Årsmötet godkänner dagordningen Inga övriga frågor.  

7. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsbokslut för 2021 samt fastställande av balansräkning. 

Verksamhetsberättelsen har publicerats på laget.se och finns tillgänglig för alla att läsa.  

Petra från Lind Ekonomi deltog över telefon och började med att presentera sig då de tog över vår bokföring 

efter vår kassör Jan Örtlund i maj 2021. Petra gick igenom resultatrapporten. Den stora förändringen är att 

de har lagt över bidrag för löner på intäktskonto 3985 i stället för att minska kostnaden på kontot 7690 

övriga personalkostnader. Kostnaden för redovisningstjänster har ökat i och med att vi har anlitat en extern 

aktör. Kostnaden för el och värme har ökat. En förändrad redovisningsprincip har införts under året gällande 

bokföring av hyror. Förändringen innebär att 2021 endast belastas med 11 månadshyror och att en 

hyresfordran uppstår i årsbokslutet. Därmed redovisar föreningen inte längre enligt kontantprincipen utan 

kostnaden redovisas på det år som fakturan avser. Effekten blir att resultatet är cirka 23 000 kronor högre. 

Från och med 2022 kommer åter 12 månadshyror belasta året. Principändringen är i sig korrekt och 

revisorerna har ingen synpunkt på detta. Dessutom föreslås en högre avsättning för underhåll än tidigare, 

varför revisorerna bedömer att effekten av förändringen hanteras på ett ansvarsfullt sätt av styrelsen. 

Årets resultat är 76 444,62 kr. Styrelsens förslag är att avsätta 40 000 kr till hallens renoveringsfond. Detta 

gör att årets resultat då kommer bli 36 444,62 kr.                                                                                   

Årsmötet godkände förslaget på 40 000 kr i avsättning.  



Verksamhetsberättelse med balans och resultaträkning godkänns av årsmötet och läggs till handlingarna, 

bilaga 2-4. 

 

8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under 2021                                             

Revisorerna har tittat på bokföringen som tycker den ser bra ut och styrelsen har följt de uppdrag med antal 

styrelsemöten dom ska ha under året. Revisorerna tillstyrker att årsmötet 

• fastställer den ekonomiska sammanställningen för räkenskapsåret    

• beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret.   

Revisionsberättelsen godkännes och lägges till handlingarna, bilaga. 5. 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.                                                          

Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret.  

10. Fastställande av medlemsavgifter för 2022.                                                                                          

Rånäs 4H har en stor kostnad för Mathildahallen. Fler medlemmar och fler externa hyresgäster under 2021 

har ökat våra intäkter men ökar också slitaget på vår utrustning och hall.  Höjda tävlingsavgifter där klubben 

står för startavgifter och färre egna tävlingar under de två åren som Corona har pågått samt ökade 

omkostnader för klubben i övrigt gör att ekonomin inte går ihop. Styrelsens förslag på höjning baseras på 

ålder och inte vilken aktivitetsnivå man har vilket gör det enklare att fakturera och informera på lagets 

hemsida.  

FÖRSLAG:                                                                                                                                             

Medlemsavgift                                                                                                                                                 

500 kr för medlem och 200 kr för stödjande medlem. 

Aktivitetsavgift                                                                                                                                               11 

11 år och yngre (Född 2011 och senare) 500 kr/år. Total kostnad 1000 kr/år. En höjning med 300 kr. 

12 år och äldre (Född 2010 och tidigare) 1000 kr/år. Totalt 1500 kr/år. En höjning mellan 400-600 kr/år. 

Gymmedlem 1000 kr. Totalt 1500 kr/år 

MF 1000 kr. Totalt 1500 kr/år. Här tillkommer också en frivillig avgift om 500 kr per år som avsätts i en 

pott för inköp av utrustning för MF-träning.  

Årsmötet godkände de nya aktivitetsavgifterna och information kommer gå ut på laget.se samt att 

fakturering kommer ske inom kort.  

11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan (budget) för 2022 

Verksamhetsplanen gicks igenom. 

 Vi behöver fler sponsorer. Vi börjar titta på ett koncept där mindre summor är välkommet t ex från 

medlemmar som har företag eller kanske familjer som vill sponsra. Jonas har varit i kontakt med den firma 

som städade hallens matta ifall de ev kan tänka sig att sponsra oss med billigare tvätt eller gratis tvätt i 

hallen 2 ggr/år. 

Att öka uthyrningen av hallen dagtid framförallt men även senare kvällar och helger när vi inte har någon 

verksamhet.  

Ett tillägg på egna arrangemang är att Rånäs 4H ska ställa upp med någon typ av aktivitet i samband med 

Norrtäljes 400 årsjubileum.  

Årsmötet beslutar godkänna budget för 2022, bilaga 6. Verksamhetsplanen fastställdes, bilaga 7. 

 



12. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner (inkomna senast 3 veckor innan 

årsmötet) 

Löpbandet – Tanken är att byta ut det löpbandet som låter och även utöka med två crosstrainers. Vi behöver 

hitta sponsring till detta då vi inte får använda vårt kommunala bidrag som är kvar då det är riktat mot inköp 

av höjdhoppsmatta. 

Startavgifter. Varför inte Rånäs 4H står för alla startavgifter. – Rånäs står idag för startavgifter på SM och 

DM och under 2021 även för startavgifterna i Järvsö Lilla OS. Vi är en stor klubb med många aktiva och 

många grenstarter och ekonomin är inte tillräckligt god för att bekosta alla startavgifter.  Lite olika 

diskussioner uppstod och mötet ger styrelsen att sondera i detta och komma fram till något bra.  

Utse en kommunikationsansvarig i varje träningsgrupp för Facebook och klubbsidan på laget.se.               

Mötet ställer sig positiv till detta och nya styrelsen tar fram lite riktlinjer för hur det här ska fungera.  

 Lägg ut styrelseprotokollen på laget.se för alla medlemmar att läsa. - Då vi har personalfrågor i våra 

protokoll kommer vi inte lägga ut protokollet i sin helhet. Däremot kan vi börja med att lägga ut valda delar 

som är av intresse för våra medlemmar och tränare att läsa på klubbsidan.  

13. Val av huvudstyrelse för 2022 

a) föreningens ordförande för en tid av ett år  

Förslag Anna Blomsten. Mötet väljer Anna Blomsten på ett år.  

b) övriga ledamöter i styrelsen för en tid av ett eller två år  

Förslag Anna Karlsson – Mötet väljer Anna på ett år 

Ledamot Anders Erlandsson har ett år kvar. 

Förslag Jonas Sjöblom –Mötet väljer Jonas på ett år 

Förslag Helen Källberg – Mötet väljer Helen på ett år 

Förslag Börje Andersson – Mötet väljer Börje på ett år 

c) en suppleant (ersättare) i styrelsen för en tid av ett år 

Förslag Matthew Brown – mötet väljer Matthew på ett år 

d) två revisorer samt en revisorssuppleant (ersättare) för en tid av ett år; 

Förslag Annica Johansson och Louise Pettersson. Mötet väljer Annica och Louise på ett år.  

e) tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska utses  

till ordförande  

Förslag Christina Erlandsson – ordförande. Mötet väljer Christina på ett år. 

Förslag Marcus Lundstedt. Mötet väljer Marcus på ett år.  

f) årsmötet föreslår att styrelsen inom sig utser ombud till möten där  

föreningen har rätt att vara representerad genom ombud  

14. Övriga frågor som anmälts under punkt 6 – Inga övriga frågor 

15. Årsmötet avslutas                                                                                                                                

Börje avslutar mötet. Vi tackar Börje för allt sitt arbete som ordförande och är glada att han är kvar som 

ledamot i styrelsen ett år till.  



Bilagor:  

1. Närvarolista/röstlängd  

2. Verksamhetsberättelse  

3. Resultatrapport  

4. Balansräkning  

5. Revisionsberättelse  

6. Budget 2022  

7. Verksamhetsplan  

 

Justering Norrtälje 2022-02-17 

 

 

 

 

Mötesordförande Börje Andersson    Mötessekreterare Anna Karlsson 

 

 

 

 

Justerare Marcus Lundstedt   Justerare Anders Erlandsson 

 

 

 

     


